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Rada Miejska w Brzesku 

Komisja Budżetu i Finansów 

Protokół 2/2024 

2 Posiedzenie  Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Brzesku KADENCJI 2024-2029  

w dniu 21 czerwca 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: Sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Brzesku, ul. Bartosza Głowackiego 51 

Obrady rozpoczęto 21 czerwca 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:40 tego samego 

dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków 

Obecni: 

1. Franciszek Brzyk 

2. Rafał Cichoński 

3. Anna Lubowiecka 

4. Bogusław Sambor 

Nieobecny Radny Seweryn Kozub 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach  

 Skarbnik Celina Łanocha 

 Główny Specjalista Renata Pabian  

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji  Budżetu i Finansów Anna Lubowiecka otworzyła posiedzenie komisji, 

witając uczestników. Na podstawie listy obecności, sprawdziła obecność, a  następnie 

stwierdziła prawomocność obrad. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Głosowano w sprawie 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 4, NIEOBECNY: 1 
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Wyniki imienne 

OBECNY (4) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

NIEOBECNY (1) 

Seweryn Kozub 

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

Porządek obrad komisji zawarty jest w zaproszeniu, stanowi załącznik  do protokołu. 

Do porządku obrad zmian nie zgłoszono. 

Przewodnicząca komisji  Anna Lubowiecka stwierdziła, że porządek posiedzenia komisji został 
przyjęty. 

 
1.  Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

3. Informacja na temat uwag wniesionych do protokołu komisji z posiedzenia odbytego w dniu  

23 maja 2024 r. 

4. Zapoznanie się z informacją na temat form planowanego wypoczynku dzieci i młodzieży  

w okresie wakacji w Gminie Brzesko. 

5. Raport o stanie gminy – analiza i dyskusja nad przedstawionym dokumentem. 

6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 r. oraz 
opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w tej kwestii. 

7. Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania - w tym opiniowanie projektów uchwał, 
rozpatrywanie wniosków i pism skierowanych do rozpatrzenia przez Komisję. 

8.  Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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Ad. 3. Informacja na temat uwag wniesionych do protokołu komisji z posiedzenia odbytego w 
dniu 23 maja 2024 r. 

Protokół został przyjęty bez uwag. 

Ad. 4. Zapoznanie się z informacją na temat form planowanego wypoczynku dzieci i młodzieży 

w okresie wakacji w Gminie Brzesko. 

Przewodnicząca komisji Anna Lubowiecka – poinformowała, że informacje na temat organizacji 

letniego wypoczynku dzieci i młodzieży zostały przygotowane przez MOK, MOPS, Bibliotekę 

BOSiR. Informacje powyższe zostały radnym przesłane wraz z materiałami na posiedzenie 

komisji, mogliśmy się z nimi zapoznać. Wielu członków naszej komisji brało już udział we 

wcześniejszych  posiedzeniach komisji  i wysłuchali sprawozdań, dlatego też zadecydowała by na 

dzisiejsze posiedzenie nie zapraszać przedstawicieli tych jednostek, celem złożenia 

sprawozdania.  

Dyrektor Wydziału EKiS Urszula Białka – przybliżyła komisji jak przebiega organizacja 

wypoczynku w szkołach, wykorzystanie hal sportowych, realizacja projektu „ Aktywna Szkoła”, ; 

Ponadto Pani Dyrektor przybliżyła jakie zostały wyznaczone przedszkola do pełnienia dyżurów 

wakacyjnych. 

 Głosowano w sprawie 

Komisja  zapoznała się z informacją na temat form planowanego wypoczynku dzieci i młodzieży 

w okresie wakacji w Gminie Brzesko i opiniuje pozytywnie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Seweryn Kozub 
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Dyrektor Urszula Białka – przedstawiła komisji  szczegółową analizę projektów organizacyjnych  

szkół i przedszkoli publicznych na rok szkolny 2024/2025, prognozę demograficzną, analizę 

stanu zatrudnienia nauczycieli w placówkach oświatowych Gminy Brzesko. Podjęte działania  

mają na celu podniesienie jakości nauczania oraz usprawnienie funkcjonowania placówek  

w naszej gminie. W ramach tej analizy zidentyfikowaliśmy kluczowe obszary wymagające 

restrukturyzacji w szkołach min. zajęć lekcyjnych, chcemy wprowadzić  system, który  pozwoli na 

lepsze zabezpieczenie potrzeb uczniów, ma  również na celu zaoferowanie wysokiego standardu 

nauczania w naszych szkołach. 

W dyskusji odniesiono się do: 

 potrzeb w zakresie  zatrudniania w szkołach psychologów i niedoborów kadrowych  

w tym zakresie; 

 nasilających się z roku na rok  wśród dzieci i młodzieży problemów natury 

psychologicznej; 

 dużego problemu z komunikacją miedzy  dziećmi z zaburzeniami psychologicznymi , 

ilości zaplanowanych godzin w arkuszach organizacyjnych szkół na zajęcia, mające 

pomóc dzieciom w przezwyciężeniu problemu, zabezpieczeniem środków finansowych 

w budżecie gminy na ten cel; 

 kwestii nastawienia rodziców do wyników nauczania; 

 zwrócono uwagę iż nakłada się bardzo dużo nowych zadań finansowych na gminę , ale 

nie zabezpiecza się na te zadania odpowiednich środków finansowych , dochodzi do 

sytuacji, że  wydatki bieżące  są wyższe niż dochody do budżetu; 

 wysokości subwencji oświatowej; 

 zwiększenia ilości godzin na zajęcia dodatkowe , w ramach potrzeb. 

Głosowano w sprawie 

Komisja zapoznała się z projektami organizacyjnymi  szkół i przedszkoli publicznych, prognozą 

demograficzną, analizą stanu zatrudnienia nauczycieli w placówkach oświatowych Gminy 

Brzesko i pozytywnie zaopiniowania przedstawiony dokument. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



str. 5 
 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Seweryn Kozub 

Ad.5.  Raport o stanie gminy – analiza i dyskusja nad przedstawionym dokumentem. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach dokonał szczegółowego omówienia Raportu o stanie 

gminy za rok 2023. 

W dyskusji Radna Anna Lubowiecka poruszyła kwestię  wykonanych remontów i inwestycji 

drogowych na terenie miasta i gminy  oraz  zaangażowania środków finansowych na te zadania. 

Zwróciła się z zapytaniem dot. opracowania oraz aktualizacji  Gminnego Programu Rewitalizacji   

i jego aktualizacji na terenie sołectwa Szczepanów.   

Na zapytania Radnej odpowiedział Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach.  

Głosowano w sprawie 

Po analizie Raportu o stanie Gminy Brzesko za rok 2023 komisja pozytywnie opiniuje 

przedstawiony dokument i wnioskuje o udzielenia Burmistrzowi Brzeska wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Seweryn Kozub 

Ad. 6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 

r. oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w tej kwestii. 

Sprawozdanie zreferowała Skarbnik Gminy Celina Łanocha. 

Pytań do sprawozdań brak 
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 Głosowano w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania sprawozdania finansowego Gminy Brzesko za 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Seweryn Kozub 

 Głosowano w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Brzesko za 2023 r., 

sprawozdania RB wraz z informacją o stanie mienia Gminy Brzesko oraz Instytucji Kultury. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Seweryn Kozub 

 Głosowano w sprawie 

pozytywnie zaopiniowano informację o wykonaniu planu finansowego rachunku dochodów 

środków z Funduszu Przeciwdziałania COViD oraz Funduszu Pomocy za 2023 r. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Seweryn Kozub 

Ad. 7. Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania - w tym opiniowanie projektów uchwał, 

rozpatrywanie wniosków i pism skierowanych do rozpatrzenia przez Komisję. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach dokonał szczegółowego omówienia projektów uchwał w 

sprawach:  

 zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Brzesko na lata 

2023-2025. 

Radna Anna Lubowiecka wyraziła swoje wątpliwości dot. podjęcia przedmiotowej uchwały. 

Poinformowała iż zwróciła się do Pani Dyrektor Wydziału SiR o przygotowanie zestawienia 

kosztów utrzymania komisji do chwili obecnej. Radna porównała wysokość diet sołtysów do 

propozycji wysokości diet dla członków komisji alkoholowej , gdzie sołtys za cały miesiąc swojej 

ciężkiej pracy otrzymuje 300 zł, a propozycja diety dla członka komisji p. alkoholowej 500 zł. 

Takie zestawienie pokazuje nam,  iż nie jest to sprawiedliwe traktowanie stron. Wyjaśniła, że 

porównać należy ogrom pracy sołtysów i członków komisji, w ciągu całego miesiąca. 

Radny Bogusław Sambor -  stwierdził, że jeżeli został złożony wniosek wraz z projektem uchwały 

to należy go zaopiniować. Jeśli chodzi o wysokość wynagrodzenia dla sołtysów, radny uważa iż 

należy podjąć odpowiedni wniosek  w tym zakresie. Nie należy porównywać  tych dwóch 

kwestii. Stwierdził iż do komisji też należy się przygotować , przejrzeć dokumenty, wysłuchać 

zaproszonych stron, praca takiej komisji jest również ciężka. Nie jest to wcale praca lekka. 

Zaproponował o podjęcie wniosku w sprawie przygotowania projektu uchwały mającej na celu 

podwyżkę wynagrodzenia dla sołtysów. 

Główny Specjalista Renata Pabian  omówiła szczegółowo informację, o którą poprosiła Pani 

Przewodnicząca komisji. Przedstawiła wyliczenia oraz zasady i obowiązki komisji p. alkoholowej. 
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Przypomniała, że w składzie komisji jest 9 osób , wskazała  nazwiska członków komisji oraz jaką 

instytucje reprezentują, ile wniosków miesięcznie wpływa do komisji , jak te wnioski są 

rozpatrywane.    

Radna Anna Lubowiecka – po wysłuchaniu informacji jw. stwierdziła iż do komisji wpłynęło 77 

wniosków. 19 wniosków skierowano do Sądu , a co  z resztą tych wniosków, jaka jest ich dalsza 

procedura. Radna poprosiła  komisję,  by zrozumieć jej zastrzeżenia  co do wysokości tych diet, 

bo sama jest sołtysem i wie ile zaangażowania i pracy muszą poświęcić sołtysi, by powierzone im  

obowiązki zostały  odpowiednio i terminowo wykonane.  

Radny Rafał Cichoński zaproponował wprowadzenie zmian w zapisie uchwały w taki sposób, by  

podwyżki diet wynikały z rewaloryzacji i nie  trzeba było prosić o podwyżki diet w przyszłości. 

Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Brzesko na lata 2023-

2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (3) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Lubowiecka 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Seweryn Kozub 

Następnie komisja zaopiniowała : 

 Głosowano w sprawie 

przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zakupu samochodu osobowego nieoznakowanego. 

 



str. 9 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Seweryn Kozub 

Projekt uchwały omówiła szczegółowo Skarbnik Gminy Celina Łanocha.  

 

 Głosowano w sprawie 

udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Marii Magdaleny i św. Stanisława 

BM w Szczepanowie na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków ( zmiana kwoty w paragrafie 1 – wpisano całkowitą 

wartość zadania) 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (3) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Anna Lubowiecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogusław Sambor 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Seweryn Kozub 
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Projekt uchwały omówiła szczegółowo Skarbnik Gminy Celina Łanocha.  

 

 Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały nr LXVIII-516-2023  Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 29 listopada 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Seweryn Kozub 

Projekt uchwały omówiła szczegółowo Skarbnik Gminy Celina Łanocha.  

 

 Głosowano w sprawie 

zmiany  Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 



str. 11 
 

Seweryn Kozub 

Projekt uchwały omówiła szczegółowo Skarbnik Gminy Celina Łanocha.  

 

 Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały Nr LXX.525.2023 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 27 grudnia 2023 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko na lata 2024 - 2041; 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Seweryn Kozub 

Projekt uchwały omówiła szczegółowo Skarbnik Gminy Celina Łanocha.  

Pani Skarbnik poinformowała również komisje o dodatkowej uchwale która jest  

w przygotowaniu na sesję Rady Miejskiej zmieniającą Uchwałę Rady Miejskiej w Brzesku Nr 

LXXIV/563/2024 z dnia 24 kwietnia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej 

Zgromadzeniu Sióstr Służebniczek w Jasieniu na prace konserwatorskie, restauratorskie, 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków 

 

Ad. 8.  Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Na  tym posiedzenie komisji zakończyło się.  

 

 

Treść dyskusji znajduje się w nagraniu przedmiotowej komisji w systemie elektronicznym. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

Rady Miejskiej w Brzesku 

        (-) Anna Lubowiecka  

Przygotowała: Inspektor Marta Kółkowska BRM 

Brzesko, dnia 4 lipca  2024 r.  

 


